
PROTOKÓŁ NR 9/16

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu,Usług i Rolnictwa,

 które odbyło się 22 luty 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17.00 .

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Ciszewski - Przewodniczący komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Henryk Płoński,

4. Krystyna Konieczna,

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska,

2. Tomasz Cegliński – Koło Łowieckie „Knieja”,

3. Paweł Pac  - mieszkaniec ul. Sanatoryjnej,

4. Kamila Pędziwiatr.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie planu pracy komisji na 2016 r.

3. Zakończenie.

Ad. 1  Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący komisji Paweł Ciszewski.

Ad.  2  Celem  spotkanie  było  omówienie  pisma  jakie  wpłynęło  do  komisji  od  mieszkańców

ul. Sanatoryjnej, Gielniaka, Pensjonatowej oraz Wojska Polskiego, dotyczącego dzików, które to w dużych

ilościach występują na tamtejszej okolicy i przyległych lasach. Na spotkaniu poza radnymi z komisji  obecni

byli pan łowczy Tomasz Cegliński z Koła Łowieckiego „Knieja”, pani Burmistrz i przedstawiciel mieszkańców

pan  Paweł  Pac.  Podczas  komisji  pan  łowczy  wyjaśnił  jak  zachowują  się  dziki  i  jakie  widzi  możliwości

wypłoszenia ich z tamtejszej okolicy. Zadeklarował też zwiększone patrole łowczych w tamtych  okolicach i

jeśli  będzie  to  możliwe  i  bezpieczne,  odstrzelenie  zwierzyny  tak  aby  nie  pojawiała  się  więcej.  Kolejnym

przedstawionym  sposobem było użycie  preparatu o nazwie Hukinol,  który to skutecznie  odstrasza dziki

poprzez  nasączenie  ściereczek  i  rozwieszenie  ich  w miejscach,  gdzie  dziki  się  pojawiają.  Pani  Burmistrz

zadeklarowała wydruk ulotek z taką informacja i dostarczenie tych ulotek do mieszkańców. Jednocześnie pan

łowczy ma poinformować komisję czy udało się dokonać jakiegoś odstrzału zwierzyny i monitorować sytuację

w tamtym regionie. 

Ad. 3 Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1.  Komisja zwraca się z prośbą do Burmistrza Miasta o wydrukowanie ulotek.

Protokołowała:     Przewodniczący komisji:

                                                                                                  

Paweł Ciszewski                     Paweł Ciszewski

                                                                                                                                                

                                                                                                                                              

                                               


